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P R O T O K Ó Ł Nr XLIX/2017 
z XLIX Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 29 grudnia 2017 roku 
w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 15 
40

. 
Przewodniczył: Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk 
 
W obradach uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 87 % ustawowego składu Rady. 
 
Ponadto w obradach uczestniczyli: 
Burmistrz Blachowni - Sylwia Szymańska. 
Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski. 
Radca Prawny – Agnieszka Glińska 
 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych. 
2. Lista obecności osób zaproszonych. 
3. Uchwała Nr 268/XLIX/2017 w sprawie uchwalenia regulaminu dofinansowania kosztów 

poniesionych na modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy 
Blachownia. 

4. Uchwała Nr 269/XLIX/2017 w sprawie zasadności organizacji gminnych przewozów 
pasażerskich w publicznym transporcie zbiorowym. 

5. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie jej prawomocności. 
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dofinansowania kosztów poniesionych na 

modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy Blachownia, 
realizowanych w ramach „ Programu Ograniczenia Niskiej Emisji na terenie gminy Blachownia 
na lata 2018 – 2019. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zasadności organizacji gminnych przewozów pasażerskich w 
publicznym transporcie zbiorowym. 

6. Zamknięcie obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 
 

Streszczenie przebiegu obrad. 
Ad. 1. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając XLIX sesję przywitała wszystkich 
przybyłych gości. 
 
Ad. 2.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 radnych,              
co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia 
przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 3.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk zaproponowała do składu Komisji Uchwał            
i Wniosków: 
 

Radnego Cezarego Osińskiego (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 
i Wniosków). 
Radnego Tadeusza Borka (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał                    
i Wniosków). 
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Radną Małgorzatę Bernat (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał                    
i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymuję się”. 
Na sali obecnych 13 radnych. 
 

Ad. 4. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Cezary Osiński przedstawił projekt uchwały                  

w sprawie uchwalenia regulaminu dofinansowania kosztów poniesionych na modernizację źródeł 

ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy Blachownia. 

 

Uchwała Nr 268/XLIX/2017 w sprawie uchwalenia regulaminu dofinansowania kosztów 

poniesionych na modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy Blachownia 

został podjęta jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali 13 radnych.  

 

Ad. 5. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Cezary Osiński przedstawił projekt uchwały                  

w sprawie zasadności organizacji gminnych przewozów pasażerskich w publicznym transporcie 

zbiorowym. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Cezary Osiński prosił, aby przy dalszych pracach nad transportem zbiorowym uwzględnić 

bezpośredni dojazd do Ostrów z Częstochowy, ponieważ dużo osób dojeżdża do szpitala. 

Bezpośrednie połączenie ułatwi dojazd do szpitala. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk odniosła się do § 2 projektu uchwały w sprawie ustalenia 

linii komunikacyjnych ma nadzieje, że rozmowy z przedstawicielem Rady Miejskiej i z potencjalnymi 

firmami w tej sprawie będą jeszcze trwały, a propozycje radnych i mieszkańców będą brane pod 

uwagę.  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że Gmina nie może prowadzi rozmów                           

z potencjalnymi firmami, ponieważ jest zapytanie ofertowe.  

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk wyjaśniła, że chodziło jej o to, że jeżeli będą jakieś 

propozycje to będą uwzględnione w przyszłości.  

 

Uchwała Nr 269/XLIX/2017 w sprawie zasadności organizacji gminnych przewozów pasażerskich w 
publicznym transporcie zbiorowym został podjęta jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 głosów 
„wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 
Na Sali 13 radnych.  
 

Ad. 5. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła XLIX sesję Rady 
Miejskiej w Blachowni. 
Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
Iwona Gawlik        Edyta Mandryk 

 


